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I N T E R P E L A C J A 

dot. dewastacji na ciągu pieszo-rowerowym 
między ul. M.M.Kolbego a S.Czarnieckiego 

 

 Na początku września 2021 r. przesyłałam do Ratusza drogą mailową 
informację ws. wyrwanego słupka od strony SP nr 7, blokującego wjazd na łącznik 
pieszo-rowerowy między ul. M.M.Kolbego a S.Czarnieckiego oraz uszkodzenia kilku 
lamp oświetleniowych na tymże ciągu komunikacyjnym. Dołączyłam dokumentację 
fotograficzną oraz poprosiłam o pilny monitoring sprawy, gdyż zachodziło 
podejrzenie, iż po nocy mogą zostać zniszczone pozostałe lampy - co też  niepokoiło 
samych Mieszkańców, którzy zgłosili mi problem. 

 Za kilka dni otrzymałam odpowiedź z Referatu Inżynierii Miejskiej, iż sprawa 
została przekazana do Wydziału Inwestycji celem dokonania oględzin i 
przedstawienia zakresu oraz kosztorysu naprawy sieci oświetleniowej. 

 Wobec braku widocznej naprawy i nieuprzątniętych elementów z 
uszkodzonych lamp, dopytałam o tę kwestię na kolejnych komisjach, otrzymawszy 
odpowiedź, iż sprawa dewastacji została zgłoszona na Policję. 

 Na ostatnim, styczniowym posiedzeniu Komisji ponownie poruszyłam tę 
sprawę i otrzymałam odpowiedź, iż już nie ma sił na dokonywane tam akty 
wandalizmu, gdyż naprawa zostanie wykonana, a za chwilę znowu są zniszczenia. I 
dopóki Mieszkańcy nie będą może jakoś reagować, to tak będzie. Odpowiedziałam, 
iż Mieszkańcy zwracają uwagę, sami zgłaszają zaistniałe dewastacje, ale właściwie 
nie mogą nic z tym zrobić w momencie ich dokonywania, gdyż choćby budynki 
mieszkalne są oddalone od tego ciągu komunikacyjnego. 

 Dokonywane są zniszczenia, za które płacimy my wszyscy. I korzystający z 
tego łącznika w godzinach wieczornych i nocnych nadal borykają się z panującymi 
tam ciemnościami, a miejsce z uwagi na zadrzewienia wokół jest dość 
niebezpieczne. 

 W związku z tym należy powziąć działania celem zapobieżenia tym 
dewastacjom, a jedynym rozwiązaniem wydaje się odpowiedni monitoring tego 
miejsca, który zwiększy również bezpieczeństwo uczestników wskazanego ciągu. 

 Proszę zatem o podjęcie skutecznych kroków w tej sprawie. 
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